



Date 3 Feb 2026

التاريخ: ٣/ فبراير / ٢٠٢٦ م

After Greeting,,

تحية طيبة وبعد,,

Subject: Link to the discussion session held on 2 February 2026, to present details and respond to inquiries regarding the latest developments of the ongoing dispute between the partners in Sohar Flour Mills.

الموضوع: رابط الجلسة النقاشية المنعقدة بتاريخ ٢ فبراير ٢٠٢٦ م، لعرض التفاصيل والرد على الاستفسارات المتعلقة بأخر مستجدات الخلاف القائم بين الشركاء في شركة مطاحن صحار.

Oman Flour Mills Company SAOG would like to inform all esteemed investors and financial analysts that the discussion session held to present details and respond to inquiries regarding the latest developments of the ongoing dispute between the partners in Sohar Flour Mills, a subsidiary of Atyab Investment, was held on Sunday, 2 February 2026, at 2:00 p.m.

تود شركة المطاحن العمانية ش.م.ع.ع. إخطار المستثمرين والمحللين الماليين الأفاضل بأن الجلسة النقاشية لعرض التفاصيل والرد على الاستفسارات بأخر مستجدات الخلاف القائم بين الشركاء في شركة مطاحن صحار، (شركة تابعة لشركة أطياب للاستثمار)، عقدت يوم الأحد الموافق ٢/فبراير/٢٠٢٦ م، في تمام الساعة الثانية ظهرا.

The recording of the session is Available at the link below.

بامكانكم متابعة تسجيل الجلسة النقاشية عبر الرابط التالي:

[Session recording link](#)

[رابط تسجيل الجلسة](#)

For more information, please contact the Investor Relations Officer:
Mr. Maher bin Habib Al Balushi
Email : maher@omanflourmills.com
Mobile number: **99510954**

ولمزيد من المعلومات يرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين:

الفاضل / ماهر بن حبيب البلوشي
البريد الإلكتروني:

maher@omanflourmills.com

الرقم المباشر: ٩٩٥١٠٩٥٤

شركة المطاحن العمانية ش.م.ع.ع.
Oman Flour Mills SAOG

DocuSigned by:

2F9C0CC2E4DD474...

